
16-03-2023 20:47 - Johannes Kramer: Hallo Johannes,  

Het bestuur van VV Kollum heeft mij gevraagd even contact met je te leggen inzake een te 

organiseren oefenwedstrijd tussen sc Heerenveen en een andere bvo (zoals het nu staat een club uit 

Griekenland die in de zomer in NL op trainingskamp zijn - geen tot zeer weinig supporters van de 

uitclub dus). 

 

Nu had het bestuur begrepen dat jij had aangegeven dat je zo’n wedstrijd niet bij VV Kollum wilt 

hebben ivm veiligheidsaspecten. 

 

Een (vertegenwoordiging van) het bestuur zou hierover graag binnenkort met je van gedachten 

wisselen, omdat we bij VV Kollum ervaring hebben met dergelijke oefenwedstrijden (de laatste keer 

was in 2017 Cambuur-de graafschap), dergelijke oefenwedstrijden van bvo’s meer in onze regio 

voorkomen en dit bovendien een geweldige bron van inkomsten voor de club is . Dit laatste is hard 

nodig ivm verduurzamingsplannen die op dit moment heel concreet zijn bij VV Kollum.  

 

Ze willen je graag uitleggen welke maatregelen qua veiligheid genomen worden etc.  

 

Sta je open voor een overlegje op korte termijn? 

16-03-2023 20:50 - Johannes Kramer:  belle my hjir rk oer. Wy moatte tink ik wol eefkes it 

gesprek oangean. 

16-03-2023 20:52 - : Vanuit de raad          De contacten zijn geweest met  Samen met 

hem en met de wetenschap van deze club ga ik ook even weer terug naar  

voetbalcoordinator Heerenveen vanuit politie. Lijkt mij goed even een gesprek te voeren met Kollum. 

De regels zijn in 6 jaar wel erg gewijzigd. Krijgt een vervolg zsm. 

16-03-2023 20:58 - Johannes Kramer: Prima, mar wol efkes in oerlis mei de klub en my. As it net kin 

(fanwegen de plysje) kin it net, ha ik sein. 

16-03-2023 20:58 - : Jazeker. Komt goed     

16-03-2023 20:59 - : Morgen bel ik eerst even met . Dan weet ik meer. 

 

 

01-05-2023 11:29 - Johannes Kramer: konsept mail oan  stiet yn dyn mail, graach 

efkes hifkje. Ik nim oan dat Kollum noch hieltyd ree is om dizze wedstryd (bij een evt pos advies) te 

organisearjen? Oars hat dizze aksje ek gjin doel. 

01-05-2023 12:06 -  Ja, klopt. Zij hebben afgelopen week weer contact gezocht met ons. Daar 

kwam ook het risico analyse van Heerenveen naar voren. Dat was voor  en mij ook aanleiding 

om het zo nog even te bekijken. 

(politie)


